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REFERAT Generalforsamling 2023 for Ry Tennis Klub 

Dato: 9. november 2023 

Sted: Mølleskolen i Ry 

 

1. Valg af dirigent – Henrik Strømkjær har taget imod erhvervet. Henrik vælges med klapsalver 

og konstaterer at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt og at den derfor er 

beslutningsdygtig.  

 

2. Bestyrelsens beretninger for det forløbne år – Lærke gennemgår bestyrelsens beretning for 

det forløbne år. Se udsendte beretning for yderligere detaljer.  

 

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne regnskabsår til godkendelse - Peter gennemgår 

regnskabet. Der er fortsat en solid økonomi i klubben.  

 

4. Information om forventninger til klubbens overordnede økonomi det kommende år, 

herunder eventuelle større ændringer i enkeltposter  

Fastlæggelse af kontingent. Debat om familiekontingentet. Hvorfor skal 1 voksen med børn 

betale forholdsvis meget i forhold til familie med 2 voksne? Der bliver lagt vægt på, at det er 

nemmere at få den 2. voksne som medlem, hvis der tilbydes en form for ”rabat”.  

 

Forslag om pris for gæstespil måske kan sættes op? Bestyrelsen kigger på det 

 

5. Behandling af eventuelt indkomne forslag 

Bestyrelsen indstiller til følgende vedtægtsændring:  

•    at generalforsamlingen afholdes i februar måned i stedet for november (næste 

generalforsamling vil således ligge i 2025)  

•    at formand vælges i ulige år.  

•    at regnskabet følger et kalenderår i stedet for som nu 1/10-30/9. 

Bevæggrunde: Ry Tennisklub vil gerne arbejde imod at blive en helårsklub og desuden er der 

praktiske årsager i forbindelse med regnskabets afslutning, som vil være lettere at få afsluttet 

i forbindelse med kalenderårets afslutning.  

Forslag enstemmigt vedtaget. 

6. Valg af formand i lige år – såfremt pkt. 5 vedtages, så er formand på valg i ulige år 

Punkt undlades, jf. ovenstående beslutning.  

7. Valg af øvrig bestyrelse og eventuelt bestyrelsessuppleant(er).  

Peter Thomsen og Carsten Jakobsen er på valg, og ønsker genvalg. Og så har Kristian 

Strøbech sagt ja til at træde ind i bestyrelsen. Alle 3 vælges uden modkandidater. Så nu 

består bestyrelsen af 5 medlemmer. Kristian introducerer kort sig selv og lægger vægt på den 

gode modtagelse han har fået i klubben og vil gerne fortsætter det gode arbejde der er i 

gang.  

8. Valg af en revisor og en revisorsuppleant. 

Peter Hassing ønsker genvalg og genvælges. Ingen kandidater til revisorsuppleant. 
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9. Valg af klubtøj- ved træneransvarlig Frank Porsborg 

Frank lægger ud med at påpege, at der ikke bliver afstemning om klubtøj i aften – blot en lille 

appetizer til fremtidigt valg. Der kommer flere og nye kollektioner i starten af det nye år. Det 

vil vi afvente inden vi skal tage endelig beslutning.  

Forskellige leverandører er hørt – primært Insport og Intersport. Der er heller ikke truffet 

valg af leverandør. Afhængigt af leverandør er der forskellige muligheder for tryk af logo. 

Intersport udbyder det f.eks. gratis mod at få eget logo trygt også. Det er sådanne ting der 

skal kigges videre på. Herunder også ordning med bestilling af tøj. Der lægges vægt på at det 

ikke bliver en ”papkasse model”, hvor vi skal bestille mange størrelser og varianter på 

forhånd og have stående i klubhuset. I stedet skal der være (og bliver mulighed for) enten 

bestille online i sin størrelse eller ved afhentning i fysisk butik.  

 

Frank fremviser tøj fra Head og FILA. Men også andre mærker kan være i spil.  

 

Medlemmer hører nærmere når de nye kollektioner rammer butikkerne i det nye år.  

 

10. Præsentation af Ry Tennis Klubs udviklingsplan og input fra generalforsamlingen til, 

hvordan baner og lys skal prioriteres og realiseres - ved Lærke. 

Bestyrelsen har en ansøgning hos Velux fonden til lys m.v. på banerne kr. 500.000 (svar 

forventes medio december), samt en ansøgning hos DGI og DIF kr. 250.000 til baner (svar 

forventes 20/12) 

Det forventes at det koster i omegnen af kr. 600.000 at etablere en Red Plus bane. 

 

Indtil nu har vi fået kr. 150.000 fra Skanderborg kommune og kr. 75.000 fra Nordea. 

Tilskuddet fra Skanderborg kommune er øremærket til 2024.   

Herefter diskussion om nye grusbaner kontra Red Plus. Generalforsamlingen efterlyser tal på 

hvad det koster at etablere nye grusbaner kontra Red Plus. Bestyrelsen vil lave en oversigt 

over de forskellige muligheder og kombinationer. Der bliver også drøftet fordele og ulemper 

ved etablering af 1 Red Plus bane ad gangen. Økonomien i en sådan løsning skal undersøges.  

 

Derudover spurgte flere ind til om en forlængelse af sæsonen kunne opnås ved at anlægge 

lys på bane 3+4. En sådan løsning, skal være en del af ovennævnte overblik over muligheder.  

 

11. Eventuelt 

Er der etableret et samarbejde mellem padel og tennis?  

Der er dialog, men endnu ikke noget konkret i forhold til om vi som klub kan opnå nogle 

fordele i den nye padelhal. Dialog fortsætter.  

Forslag fra Jakob om at lave rangliste i klubben.  

Jakob foreslår at der laves en rangliste i klubben, hvor spillere (der ønsker det) kan udfordre 

”op ad” på listen. Det vil kunne gøre at flere forskellige kommer til at spille mod hinanden og 

forhåbentlig skabe mere kendskab til øvrige spillere i klubben. Umiddelbart er der ingen 

”modstand” mod en sådan ide. Jakob vil tage idéen videre og Thomas tilbyder sin hjælp, til at 

etablere en sådan rangliste til den nye sæson. 

Ref. Thomas Nørgaard 


